
 

Dag allemaal, 

 

Bij de viering van onze Inner Wheel-afdeling  wil ik in de eerste plaats 

onze stichtende leden: Lutty, Krisje, mezelf en Guy danken                     

voor deze mooie avond. 

We danken Nelly, Monique en Huguette, oud-gouverneurs van            

Inner Wheel voor hun aanwezigheid evenals Lutty, Annemie, 

Monique en Huguette die ieder 2 jaar het voorzitterschap 

waargenomen hebben. 

Tenslotte de voorzitters en al onze leden want zonder jullie zou er 

geen plaatselijke  Inner Wheel-afdeling  Boom-Willebroek bestaan.                                                                                         

Ook aan alle echtgenoten en sympathisanten : hartelijk welkom. 

Een 30-jarig bestaan roept veel zaken in onze herinnering op: 

de overhandiging van onze keure op 14 november 1987 te 

Antwerpen: we telden op dat ogenblik 22 leden.  

Ons vaandel dat geschonken werd door de Rotary Boom-Rupel. 

Onze gong die we ontvingen van onze peterclub Antwerpen-Singel . 

Ons fanion dat door Raymond Van Dijck , uit Willebroek,              

ontworpen werd. 

De uitgave van ons sponsorboek, voor die gelegenheid samengesteld                                                         

en dat ons aldus toeliet sociale werken te steunen. 

We hebben in onze eerste jaren vooral wafels- en 

pannenkoekenfestijnen en concerten georganiseerd: dit te Bornem, 

Puurs en Boom. 

Onze jaarlijkse zalmverkoop ,die in 2009 het levenslicht zag en nog 

steeds een succes is waarvan de opbrengst ons toelaat sociale doelen 

te steunen. 



 

 

Afwisselend zijn we met de jaren in het Lindenbos, in de Pastorale en                                                            

in ’t Schoon Verdiep te Boom beland. 

We hebben reizen in het buitenland georganiseerd, evenals 

verscheidene interessante bezoeken in binnen- en buitenland.      

Alles vernoemen zou ons te lang bezighouden. 

Ik wil ook onze vriendinnen uit Zeeuws- Vlaanderen danken voor hun 

aanwezigheid, het is prettig dat er tussen onze clubs een fijne 

wisselwerking ontstaan is waar wij zeer trots op zijn. 

Ik hoop dat ik niet teveel van uw tijd gevraagd heb, ik meende dat 

het nodig was sommige data en feiten in herinnering  te brengen:                                                                                                                          

om een idee te krijgen over hoe we ontstaan zijn,                                                                                       

wat we gedaan hebben en                                                                           

hoe we onze afdeling runnen.  

Nogmaals hartelijk dank voor uw aanwezigheid, mogen we allen een 

fijne avond beleven en moge het voor u allen, op alle gebied,        

naar wens verdergaan. 

Lang leve onze afdeling Boom-Willebroek! 


